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   گزارش
اواخر تابس�تان 
س�ال آين�ده در 
بازي هاي آسيايي هانگژو شركت خواهد كرد كه 
اعزام يك كاروان كيفي و مدال آور، توجه ويژه به 
ورزش بانوان و استفاده از كالا  و تجهيزات داخلي 

در برنامه قرار گرفته است. 
در فاصله كمتر از يك سال تا شروع بازي هاي آسيايي 
2022 در هانگژوي چين، تكاپوي ورزش ايران هم 
براي حضور در اين مسابقات آغاز شده است. پس از 
انتخاب پيمان فخري به عنوان سرپرست كاروان 
كش��ورمان در اين بازي ها، جلسات كارشناسي با 
فدراسيون هاي مختلف شروع شده است تا شرايط 
براي شركت يك كاروان كيفي و مدال آور به هانگژو 
مهيا شود. هفته گذشته بود كه رئيس كميته ملي 
المپيك و رئيس كاروان ايران در بازي هاي آسيايي 
درباره آخرين تصميماتي كه ب��راي اين رقابت ها 

گرفته شده است، صحبت كردند. 
  مدال مي گيريد اعزام مي شويد

كاروان ايران در حالی تابستان آينده از 19 شهريور 
تا س��وم مهر در بازي هاي آس��يايي حضور خواهد 
داشت كه انتخاب ورزشكاران و رشته هاي اعزامي 
براساس سياس��ت كيفي خواهد بود. سياستي كه 
رضا صالحي اميري، رئيس كميت��ه ملي المپيك 
درباره آن مي گويد: »اولين سياس��تمان، پيگيري 
اعزام كاروان كيفي براس��اس سياست هاي ابلاغي 
مقام معظم رهبري در ديدار با قهرمانان و مديران  
المپيك و پارالمپيك اس��ت و در كميت كاروان در 
جهت كيفي سازي تجديدنظر خواهد شد.«  البته 
پيمان فخري، رئيس كاروان ايران در هانگژو  اميدوار 
به گشايش اقتصادي براي تغيير اين سياست است: 
»خواست قلبي ما نيست و سياست كلي كشور است 
و شرايط اقتصادي سبب شده كه اين تصميم گرفته 
شود. اميدواريم گشايشي صورت گيرد و اين اتفاق 
نيفتد. برخي از رش��ته ها تنها جايي كه مي توانند 
خودشان را نشان بدهند، بازي هاي آسيايي است. 
بازي هاي آسيايي جاكارتا در تاريخ خواهد ماند كه 
آن حجم از ورزشكار و قهرمان به اين رقابت ها اعزام 

شد و اميدواريم اين اتفاق تكرار شود.«
با اين حال با توجه به سياس��ت كيفي اعلام شده، 
رش��ته هاي اعزامي به گفته فخري در س��ه سطح 
تقس��يم بندي ش��ده اند: »رش��ته ها در سه سطح 

رشته هايي كه قطعاً مدال مي گيرند، شانس مدال 
دارند و مدال نمي گيرند، تقسيم بندي شده اند و در 
بررسي هاي اوليه، 28 رشته كه مدال مي گيرند و 

شانس مدال دارند انتخاب شده اند.«
بر اساس صحبت هاي فخري، رشته هاي دووميداني، 
بس��كتبال پنج نفره، واليب��ال س��الني، بوكس، 
شمش��يربازي، تيراندازي، قايقراني)اس��پرينت(، 
وزنه برداري، كش��تي، تكواندو، كارات��ه، كوراش، 
روئينگ، ووش��و، ورزش هاي صع��ودي، كبدي و 
شطرنج به عنوان رشته هايي كه قطعاً مدال كسب 
مي كنند و رش��ته هاي واليبال ساحلي، بسكتبال 
سه نفره، قايقراني)اسلالوم(، جوجيتسو، اسكيت، 
تيراندازي با كمان، فوتبال، جودو، هندبال، واترپلو، 
دوچرخه سواري)بخش جاده(، ورزش هاي فكري 
)بازي الكترونيك( و س��پك تاكرا ه��م به عنوان 
رشته هايي كه شانس كسب مدال دارند در ليست 

اعزام به بازي هاي آسيايي قرار گرفته اند. 
   هدف سكوي پنجمي هانگژو است

كاروان ايران در بازي هاي آس��يايي 2018 جاكارتا 
با 20 طلا، 20 نقره و 22برنز در شرايطي در جايگاه 
ششم آسيا قرار گرفت كه براي بازي هاي سال آينده، 
ارتقاي يك پله اي در جدول و قرار گرفتن در رده پنجم 
در دستور كار قرار گرفته است. فخري اين سياست 
را اينطور توضيح مي دهد: »يكي از سياست هايمان 
ارتقاي جايگاه ايران نسبت به دوره قبل است، دو افق 
در اين راستا ترسيم شده كه يك جايگاه عملياتي و 
يك جايگاه آرماني است. مطمئناً در اين راه از تمامي 

ظرفيت ورزش كش��ور براي ارتقاي جايگاه ايران در 
بازي هاي آسيايي استفاده خواهيم كرد.«

صالحي اميري هم معتقد اس��ت كاروان ايران در 
هانگژو خواهد درخشيد: »ارزيابي ما درخشش در 
هانگژو و هدف گذاري عملياتي م��ا در اين جهت 
است كه حداقل يك پله صعود در بازي هاي آسيايي 
چين داشته باشيم و هدف گذاري آرماني مان نيز قرار 

گرفتن در جايگاه چهارم آسياست.«
  توجه به بانوان ويژه خواهد بود

يك��ي از مهم ترين سياس��ت هاي كاروان ايران در 
بازي هاي آسيايي سال آينده توجه ويژه به ورزش 
بانوان اس��ت. در دوره قبلي بازي هاي آسيايي در 
جاكارتا ك��ه كاروان اي��ران با ۳۷8 ورزش��كار در 
۴2 رش��ته ورزش��ي حضور پيدا كرد، سهم بانوان 
105ورزشكار بود و 18 مدال از 62 مدال ايران در 

جاكارتا را بانوان به دست آوردند. 
حال ب��راي بازي ه��اي آس��يايي هانگژو ب��ه گفته 
صالحي اميري، رئيس كميته مل��ي المپيك، توجه 
ويژه اي به ورزش قهرماني بانوان خواهد شد: »زنان ما 
نيمي از جامعه ايران هستند و دختران كشورمان هر جا 
به آنها اعتماد شد، درخشيدند. به همين دليل يكي از 
سياست ها توجه بيشتر به حوزه ورزش قهرماني بانوان 

جهت حضور در بازي هاي آسيايي هانگژو است.«
فخري، رئيس كاروان ايران در اين بازي ها هم مي گويد: 
»يكي از اولويت هايي كه 10 كشور توسعه يافته براي 
كسب مدال در المپيك تعيين مي كنند، مدال هاي 
بانوان است كه ما متأسفانه از آن محروم هستيم. به 

همين خاطر يكي از مهم ترين سياست هاي ابلاغي 
اين دوره حمايت از ورزش بانوان است و براي بانوان 
با يك درصد تخفيف در انتخاب ش��ان براي آسيايي 
تصميم گيري خواهد شد. در بازي هاي المپيك ديديم 
كه 10 بانوي ايراني با سياس��ت كيفي اعزام شدند و 
بانوان ما ك��ه پيش از اين هم��واره در دور اول حذف 
مي ش��دند در توكيو براي اولين بار بود كه هيچ كدام 
از آنها در دور اول كنار نرفتند و اين نويد بسيار خوبي 

براي ورزش بانوان است.«
  از كالا و تجهيزات داخلي استفاده مي شود

عدم توجه به تولي��دات و تجهيزات داخلي يكي از 
مهم ترين انتقادهايي اس��ت كه در سال هاي اخير 
مطرح ش��ده و حالا به نظر مي رس��د ك��ه ورق به 
سمت اس��تفاده از كالاي داخلي در حال برگشتن 
است و استفاده از توليدات و كالاي ايراني از ديگر 
سياس��ت هاي مهم كاروان ايران در هانگژو است. 
صالحي اميري مي گويد: »براي بازي هاي آسيايي 
در خريد لباس و تجهيزات تا جايي كه امكان داشته 

باشد از ظرفيت هاي داخلي استفاده خواهد شد.«
 فخري هم اين وعده را مي دهد: »بهره مندي از كالا 
و خدمات باكيفيت ايراني و بهره مندي حداكثري از 
منابع در اختيار ديگر سياست ماست كه از كالاهاي 

توليد داخل و كاملاً  ايراني استفاده خواهيم كرد.«
فخری توضيح مي دهد كه در اولين قدم در توجه 
به اس��تفاده از منابع داخلي، رايزني با شركت هاي 
هواپيمايي كش��ورمان ب��راي رفتن ب��ه هانگژو با 

مناسب ترين قيمت آغاز شده است.
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شیوا نوروزيدنیا حیدری

پلمب ساختمان فدراسيون و راه ندادن رئيس
 سنگ اندازی جدید وزارت ورزش 

برسر راه ژیمناستیک
سنگ اندازي ها تمامي ندارد و اين مصداق بارز دشمني با اينچه درگاهي 
است كه دودش دارد مستقيم به چشم ژيمناستيك مي رود، اما اين مهم 
گويي كمترين اهميتي براي آقايان مخالفي كه اتفاقاً دست شان هم براي 

مشكل تراشي باز است، ندارد!
اينكه چرا مديري كه ابتداي سال از سوي كميته ملي المپيك و وزارت ورزش 
به دليل برنامه هايش در فدراسيون مورد تقدير می گيرد و بودجه اش به خاطر 
عملكرد مثبتش تا 5 ميليارد تومان افزايش پيدا می كند، به طور ناگهاني چنان از 
چشم مي افتد كه حتي خبر از ردصلاحيتش از سوي سازمان بازرسي هم مطرح 
مي شود و علي نژاد، معاون وزير روزش نيز صراحتاً مي گويد كه سازمان بازرسي 
وي را فاقد صلاحيت ديده و از سوي وزارت ورزش نيز به دليل تطبيق مديريتي 
تأييد نشده جاي بسي تعجب و البته سؤال دارد. اما شلوغ بازي هايي كه حتي 
حساسيت فدراسيون جهاني را هم به دنبال داشت، بعد از انتخاب اينچه درگاهي 
توسط مجمع نيز به پايان نرسيد و هر روز داستاني تازه را به رشته تحرير درآورد. 
يك روز قطع بودجه، روز ديگر علم كردن مخالفان، يك روز انتشار مصاحبه هايي 
كه گفته مي شود واقعيت ندارد و حالا هم پلمب ساختمان فدراسيون كه به نظر 
مي رسد براي فشار آوردن هرچه بيشتر به رئيس فدراسيون است براي مجبور 
كردن او به عقب نشيني براي مخالفاني كه بي توجه به اينكه دشمني هاي شان 
نفس ژيمناستيك را به شماره انداخته، همچنان به تاخت و تازهاي خود ادامه 
مي دهند! اما تمام فشارها به انتقادها در رسانه ها ختم نمي شود و اين بار خبر 
پلمب ساختمان فدراسيون توسط شركت توس��عه و تجهير به دليل بدهي 
شوكه كنند ه است. ساختمان فدراسيون كه در ضلع جنوبي مجموعه ورزشي 
انقلاب قرار دارد درست يك روز بعد از پلمب سالن ژيمناستيك برادران شهيد 
آذرپي كه اتفاقاً تحت نظر فدراسيون است پلمب مي شود تا اين تصور ايجاد  شود 
كه مخالفان اينچه درگاهي قصد ايجاد فشار بيشتر را به رئيس فدراسيون براي 
كنار كشيدن دارند، خصوصاً كه عليرضا عاصم يوسفي، مديرعامل شركت توسعه 
و نگهداري اماكن ورزشي در گفت وگو با خبرگزاري ايسنا مي گويد كه ساختمان 
فدراسيون ژيمناستيك پلمب نشده، فقط اجازه ورود به اينچه درگاهي داده 
نمي شود: »ساختمان فدراسيون ژيمناستيك پلمب نشده، اما چون متأسفانه 
رئيس ندارد و انتخابات آن ظرف يك ماه آينده برگزار مي شود، تا زمان مشخص 
شدن رئيس فدراسيون اجازه ورود به بهره بردار و همكارانش به لحاظ تخلفات 
قراردادي و اتمام قرارداد با بهره بردار داده نمي شود. ما اينچه درگاهي را به عنوان 
رئيس فدراسيون ژيمناستيك نمي شناسيم، مجمع بايد تصميم بگيرد چه 
كسي رئيس فدراسيون شود. بهره بردار در حال حاضر مشكل بيمه اي و تخلفات 
قراردادي دارد، به همين دليل اجازه ورود او به فدراس��يون داده نمي شود.« 
صحبت هاي عاصم يوسفي به گونه اي است كه اين تصور ايجاد مي شود كه او 
نه به عنوان مديرعامل شركت توسعه و تجهيز كه به عنوان سخنگوي مخالفان 
اينچه درگاهي است كه اينگونه صحبت مي كند و به جاي مطرح كردن مسائل 

مالي پاي داستان هاي انتخاباتي را پيش مي كشد!

نگاهي به سياست هاي تدوين شده براي كاروان ايران در بازي هاي آسيايي 2022 هانگژو

اعزام به شرط مدال

 فراكسیون ورزش مجلس 
حامي محرومان باشد نه تریبون متخلفان!

چند روزي از رو ش��دن يك پرونده تخلف بزرگ ديگر در فوتبال ايران 
مي گذرد و در حالي كه پاي دو وزارتخانه ورزش و جوانان و تعاون، كار و 
رفاه اجتماعي در اين ماجرا گير است، رئيس فراكسيون ورزش مجلس 
شوراي اسلامي در گفت وگو با رس��انه ملي با ادبياتي عجيب، به جاي 
آنكه از حق مردم دفاع كند، طلبكارانه زمين و زمان را به هم دوخت تا 

اشاره اي به اين تخلف نكند!
پرداخت 22 ميليارد تومان تس��هيلات قرض الحسنه از سوي صندوق 
كارآفريني اميد به باشگاه پرس��پوليس، آن هم براي تسويه حساب با 
گابريل كالدرون از نظر بعضي مديران گويا نه تنها تخلف و دست كردن 
در جيب ملت محسوب نمي ش��ود، بلكه از آنها دفاع هم مي كنند.  بعد 
از آنكه مجلس��ي ها نس��بت به اين تخلف بزرگ واكنش نشان دادند، 
محمدمهدي فروردين به عن��وان رئيس فراكس��يون ورزش به جاي 
اينكه موضعي شفاف، صريح و در جهت دفاع از حقوق مردم بگيرد در 
گفت وگو با رسانه ها خود را نسبت به اين موضوع بي اطلاع خواند و تنها 
گفت وگويي كوتاه با شبكه خبر تلويزيون داشت: »پرسپوليس به اندازه 
كافي پول دارد، اما به خاطر ديپلماسي ضعيف نتوانسته ايم طلبمان را از 
 اي اف سي بگيريم. اگر فدراسيون مديريتي كارآمد داشت از جيب مردم 
پول برنمي داشت و از سازمان برنامه و بودجه پول نمي گرفت. بازيكنان 
تيم ملي از نداش��تن لباس مناس��ب گلايه دارند. حالا گير داده ايم به 
پرسپوليس كه چرا از صندوق كارآفريني پول برداشته و اصلًا در مورد 
اين مسئله بحثي نداريم! اگر ديپلماسي قوي داشتيم پرسپوليس محتاج 

صندوق كارآفريني نمی شد.«
همه اين توجيهات را يكي از نمايندگان به زبان آورده، نماينده اي كه 
بايد حامي مردم و به ويژه اقشار محروم و آسيب پذير باشد، اما واكاوي 
دست درازي دوباره فوتبالي ها به بيت المال را »گير دادن« مي خواند و با 
مطرح كردن مباحث غيرمرتبط از مسئوليتي كه پذيرفته، شانه خالي 
مي كند. از اين رو يادآوري چند نكته مهم به آقاي رئيس فراكس��يون 

ورزش ضرورت دارد. 
نكته اول اينكه همه نماين��دگان با رأي مردم براي دف��اع از حق آنها به 
بهارستان رسيده اند و حقوق ملت و منافع كشور بايد اولويت شان باشد. دوم 
اينكه، سوءمديريت ها در ساير بخش هاي جامعه نيز به وفور يافت مي شود 
و هموطنان علي الخصوص كارگ��ران، محرومان و اقش��ار كم برخوردار 
بيشترين ضرر را بابت مسائل اينچنينی متحمل شده اند، ولي هيچ يك از 
آنها دست درازي به بيت المال را حق خود نمي دانند. پس نمي توان به بهانه 
عدم وصول مطالباتمان از نهادهاي بين المللي به پول مردم و صندوقي كه 
بودجه اش بايد صرف اشتغالزايي مناطق محروم شود دست درازي كرد و 
اين كار را حق مسلم خود دانست. نكته آخر هم كاهش روحيه مطالبه گري 
در بين برخي نمايندگان مجلس است. آقاي نماينده موظف است از دو 
وزارتخانه متبوع نسبت به حاشيه ايجاد شده توضيح بخواهد و تا زماني كه 

متخلفان به دستگاه قضا معرفي نشده اند آرام ننشيند. 
مطرح شدن چنين اظهاراتي، آن هم از طرف يكي از بهارستان نشينان 
جاي بسي تأسف و تأمل دارد. هنوز ماجراي كمك شستا به فدراسيون 
ب��راي پرداخت طل��ب ويلموتس يادم��ان نرفته كه چط��ور به توقيف 
ساختمان فدراسيون انجاميد. مس��ببان آن ماجرا اما آزادند و تكليف 
پرونده پرابهام ش��ان نيز مشخص نيس��ت. اميدواريم بحث اختصاص 
تس��هيلات صندوق كارآفريني به طلب كالدرون به سرنوشت شستا و 
فدراسيون دچار نشود. انتظار مي رود حداقل ساير نمايندگان كه خود را 
حامي محرومان مي دانند در مقابل اين جريان ها ايستادگي كنند و بيش 

از اين اجازه تخلف و هدر دادن بيت المال در فوتبال را ندهند.

ايـران در حالـي 
سعيد احمديان

   گزارش
اواخر تابسـتان 
سـال آينـده در 
بازي هاي آسيايي هانگژو شركت خواهد كرد كه 
اعزام يك كاروان كيفي و مدال آور، توجه ويژه به 
ورزش بانوان و استفاده از كالا  و تجهيزات داخلي 

در برنامه قرار گرفته است. 
در فاصله كمتر از يك سال تا شروع بازي هاي آسيايي 
2022 در هانگژوي چين، تكاپوي ورزش ايران هم 
براي حضور در اين مسابقات آغاز شده است. پس از 
انتخاب پيمان فخري به عنوان سرپرست كاروان 
ــورمان در اين بازي ها، جلسات كارشناسي با  كش
فدراسيون هاي مختلف شروع شده است تا شرايط 
براي شركت يك كاروان كيفي و مدال آور به هانگژو 
مهيا شود. هفته گذشته بود كه رئيس كميته ملي 
المپيك و رئيس كاروان ايران در بازي هاي آسيايي 
ــراي اين رقابت ها  درباره آخرين تصميماتي كه ب

گرفته شده است، صحبت كردند. 
  مدال مي گيريد اعزام مي شويد

كاروان ايران در حالى تابستان آينده از 19 شهريور 
ــيايي حضور خواهد  ــوم مهر در بازي هاي آس تا س
داشت كه انتخاب ورزشكاران و رشته هاي اعزامي 
ــت كيفي خواهد بود. سياستي كه  براساس سياس
ــه ملي المپيك  رضا صالحي اميري، رئيس كميت
ــتمان، پيگيري  درباره آن مي گويد: «اولين سياس
ــاس سياست هاي ابلاغي  اعزام كاروان كيفي براس
مقام معظم رهبري در ديدار با قهرمانان و مديران  
ــت و در كميت كاروان در  المپيك و پارالمپيك اس
جهت كيفي سازي تجديدنظر خواهد شد.»  البته 
پيمان فخري، رئيس كاروان ايران در هانگژو  اميدوار 
به گشايش اقتصادي براي تغيير اين سياست است: 
«خواست قلبي ما نيست و سياست كلي كشور است 
و شرايط اقتصادي سبب شده كه اين تصميم گرفته 
شود. اميدواريم گشايشي صورت گيرد و اين اتفاق 
ــته ها تنها جايي كه مي توانند  نيفتد. برخي از رش
خودشان را نشان بدهند، بازي هاي آسيايي است. 
بازي هاي آسيايي جاكارتا در تاريخ خواهد ماند كه 
آن حجم از ورزشكار و قهرمان به اين رقابت ها اعزام 

شد و اميدواريم اين اتفاق تكرار شود.»
ــت كيفي اعلام شده،  با اين حال با توجه به سياس
ــه سطح  ــته هاي اعزامي به گفته فخري در س رش
ــته ها در سه سطح  ــده اند: «رش ــيم بندي ش تقس

رشته هايي كه قطعاً مدال مي گيرند، شانس مدال 
دارند و مدال نمي گيرند، تقسيم بندي شده اند و در 
بررسي هاي اوليه، 28 رشته كه مدال مي گيرند و 

شانس مدال دارند انتخاب شده اند.»
بر اساس صحبت هاي فخري، رشته هاي دووميداني، 
ــالني، بوكس،  ــال س ــكتبال پنج نفره، واليب بس
ــپرينت)،  ــيربازي، تيراندازي، قايقراني(اس شمش
ــه، كوراش،  ــتي، تكواندو، كارات وزنه برداري، كش
ــودي، كبدي و  ــو، ورزش هاي صع روئينگ، ووش
شطرنج به عنوان رشته هايي كه قطعاً مدال كسب 
ــته هاي واليبال ساحلي، بسكتبال  مي كنند و رش
سه نفره، قايقراني(اسلالوم)، جوجيتسو، اسكيت، 
تيراندازي با كمان، فوتبال، جودو، هندبال، واترپلو، 
دوچرخه سواري(بخش جاده)، ورزش هاي فكري 
ــم به عنوان  ــپك تاكرا ه (بازي الكترونيك) و س
رشته هايي كه شانس كسب مدال دارند در ليست 

اعزام به بازي هاي آسيايي قرار گرفته اند. 
   هدف سكوي پنجمي هانگژو است

ــيايي 2018 جاكارتا  كاروان ايران در بازي هاي آس
با 20 طلا، 20 نقره و 22برنز در شرايطي در جايگاه 
ششم آسيا قرار گرفت كه براي بازي هاي سال آينده، 
ارتقاي يك پله اي در جدول و قرار گرفتن در رده پنجم 
در دستور كار قرار گرفته است. فخري اين سياست 
را اينطور توضيح مي دهد: «يكي از سياست هايمان 
ارتقاي جايگاه ايران نسبت به دوره قبل است، دو افق 
در اين راستا ترسيم شده كه يك جايگاه عملياتي و 
يك جايگاه آرماني است. مطمئناً در اين راه از تمامي 

ــور براي ارتقاي جايگاه ايران در  ظرفيت ورزش كش
بازي هاي آسيايي استفاده خواهيم كرد.»

ــت كاروان ايران در  صالحي اميري هم معتقد اس
هانگژو خواهد درخشيد: «ارزيابي ما درخشش در 
ــا در اين جهت  هانگژو و هدف گذاري عملياتي م
است كه حداقل يك پله صعود در بازي هاي آسيايي 
چين داشته باشيم و هدف گذاري آرماني مان نيز قرار 

گرفتن در جايگاه چهارم آسياست.»
  توجه به بانوان ويژه خواهد بود

ــت هاي كاروان ايران در  ــي از مهم ترين سياس يك
بازي هاي آسيايي سال آينده توجه ويژه به ورزش 
ــت. در دوره قبلي بازي هاي آسيايي در  بانوان اس
ــكار در  ــران با 378 ورزش ــه كاروان اي جاكارتا ك
ــي حضور پيدا كرد، سهم بانوان  ــته ورزش 42 رش
105ورزشكار بود و 18 مدال از 62 مدال ايران در 

جاكارتا را بانوان به دست آوردند. 
ــه گفته  ــيايي هانگژو ب ــاي آس ــراي بازي ه حال ب
ــي المپيك، توجه  صالحي اميري، رئيس كميته مل
ويژه اي به ورزش قهرماني بانوان خواهد شد: «زنان ما 
نيمي از جامعه ايران هستند و دختران كشورمان هر جا 
به آنها اعتماد شد، درخشيدند. به همين دليل يكي از 
سياست ها توجه بيشتر به حوزه ورزش قهرماني بانوان 

جهت حضور در بازي هاي آسيايي هانگژو است.»
فخري، رئيس كاروان ايران در اين بازي ها هم مي گويد: 
«يكي از اولويت هايي كه 10 كشور توسعه يافته براي 
كسب مدال در المپيك تعيين مي كنند، مدال هاي 
بانوان است كه ما متأسفانه از آن محروم هستيم. به 

همين خاطر يكي از مهم ترين سياست هاي ابلاغي 
اين دوره حمايت از ورزش بانوان است و براي بانوان 
ــان براي آسيايي  با يك درصد تخفيف در انتخاب ش
تصميم گيري خواهد شد. در بازي هاي المپيك ديديم 
ــت كيفي اعزام شدند و  كه 10 بانوي ايراني با سياس
ــواره در دور اول حذف  ــه پيش از اين هم بانوان ما ك
ــدند در توكيو براي اولين بار بود كه هيچ كدام  مي ش
از آنها در دور اول كنار نرفتند و اين نويد بسيار خوبي 

براي ورزش بانوان است.»
  از كالا و تجهيزات داخلي استفاده مي شود

ــدات و تجهيزات داخلي يكي از  عدم توجه به تولي
ــت كه در سال هاي اخير  مهم ترين انتقادهايي اس
ــه ورق به  ــد ك ــده و حالا به نظر مي رس مطرح ش
ــتفاده از كالاي داخلي در حال برگشتن  سمت اس
است و استفاده از توليدات و كالاي ايراني از ديگر 
ــت هاي مهم كاروان ايران در هانگژو است.  سياس
صالحي اميري مي گويد: «براي بازي هاي آسيايي 
در خريد لباس و تجهيزات تا جايي كه امكان داشته 

باشد از ظرفيت هاي داخلي استفاده خواهد شد.»
 فخري هم اين وعده را مي دهد: «بهره مندي از كالا 
و خدمات باكيفيت ايراني و بهره مندي حداكثري از 
منابع در اختيار ديگر سياست ماست كه از كالاهاي 

توليد داخل و كاملاً  ايراني استفاده خواهيم كرد.»
فخرى توضيح مي دهد كه در اولين قدم در توجه 
ــتفاده از منابع داخلي، رايزني با شركت هاي  به اس
ــه هانگژو با  ــراي رفتن ب ــورمان ب هواپيمايي كش

مناسب ترين قيمت آغاز شده است.
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شيوا نوروزيدنيا حيدرى

پلمب ساختمان فدراسيون و راه ندادن رئيس
 سنگ اندازى جديد وزارت ورزش 

برسر راه ژيمناستيك
سنگ اندازي ها تمامي ندارد و اين مصداق بارز دشمني با اينچه درگاهي 
است كه دودش دارد مستقيم به چشم ژيمناستيك مي رود، اما اين مهم 
گويي كمترين اهميتي براي آقايان مخالفي كه اتفاقاً دست شان هم براي 

مشكل تراشي باز است، ندارد!
اينكه چرا مديري كه ابتداي سال از سوي كميته ملي المپيك و وزارت ورزش 
به دليل برنامه هايش در فدراسيون مورد تقدير مى گيرد و بودجه اش به خاطر 
عملكرد مثبتش تا 5 ميليارد تومان افزايش پيدا مى كند، به طور ناگهاني چنان از 
چشم مي افتد كه حتي خبر از ردصلاحيتش از سوي سازمان بازرسي هم مطرح 
مي شود و علي نژاد، معاون وزير روزش نيز صراحتاً مي گويد كه سازمان بازرسي 
وي را فاقد صلاحيت ديده و از سوي وزارت ورزش نيز به دليل تطبيق مديريتي 
تأييد نشده جاي بسي تعجب و البته سؤال دارد. اما شلوغ بازي هايي كه حتي 
حساسيت فدراسيون جهاني را هم به دنبال داشت، بعد از انتخاب اينچه درگاهي 
توسط مجمع نيز به پايان نرسيد و هر روز داستاني تازه را به رشته تحرير درآورد. 
يك روز قطع بودجه، روز ديگر علم كردن مخالفان، يك روز انتشار مصاحبه هايي 
كه گفته مي شود واقعيت ندارد و حالا هم پلمب ساختمان فدراسيون كه به نظر 
مي رسد براي فشار آوردن هرچه بيشتر به رئيس فدراسيون است براي مجبور 
كردن او به عقب نشيني براي مخالفاني كه بي توجه به اينكه دشمني هاي شان 
نفس ژيمناستيك را به شماره انداخته، همچنان به تاخت و تازهاي خود ادامه 
مي دهند! اما تمام فشارها به انتقادها در رسانه ها ختم نمي شود و اين بار خبر 
ــعه و تجهير به دليل بدهي  پلمب ساختمان فدراسيون توسط شركت توس
شوكه كنند ه است. ساختمان فدراسيون كه در ضلع جنوبي مجموعه ورزشي 
انقلاب قرار دارد درست يك روز بعد از پلمب سالن ژيمناستيك برادران شهيد 
آذرپي كه اتفاقاً تحت نظر فدراسيون است پلمب مي شود تا اين تصور ايجاد  شود 
كه مخالفان اينچه درگاهي قصد ايجاد فشار بيشتر را به رئيس فدراسيون براي 
كنار كشيدن دارند، خصوصاً كه عليرضا عاصم يوسفي، مديرعامل شركت توسعه 
و نگهداري اماكن ورزشي در گفت وگو با خبرگزاري ايسنا مي گويد كه ساختمان 
فدراسيون ژيمناستيك پلمب نشده، فقط اجازه ورود به اينچه درگاهي داده 
نمي شود: «ساختمان فدراسيون ژيمناستيك پلمب نشده، اما چون متأسفانه 
رئيس ندارد و انتخابات آن ظرف يك ماه آينده برگزار مي شود، تا زمان مشخص 
شدن رئيس فدراسيون اجازه ورود به بهره بردار و همكارانش به لحاظ تخلفات 
قراردادي و اتمام قرارداد با بهره بردار داده نمي شود. ما اينچه درگاهي را به عنوان 
رئيس فدراسيون ژيمناستيك نمي شناسيم، مجمع بايد تصميم بگيرد چه 
كسي رئيس فدراسيون شود. بهره بردار در حال حاضر مشكل بيمه اي و تخلفات 
ــيون داده نمي شود.»  قراردادي دارد، به همين دليل اجازه ورود او به فدراس
صحبت هاي عاصم يوسفي به گونه اي است كه اين تصور ايجاد مي شود كه او 
نه به عنوان مديرعامل شركت توسعه و تجهيز كه به عنوان سخنگوي مخالفان 
اينچه درگاهي است كه اينگونه صحبت مي كند و به جاي مطرح كردن مسائل 

مالي پاي داستان هاي انتخاباتي را پيش مي كشد!

نگاهي به سياست هاي تدوين شده براي كاروان ايران در بازي هاي آسيايي 2022 هانگژو

اعزام به شرط مدال

 فراكسيون ورزش مجلس 
حامي محرومان باشد نه تريبون متخلفان!

ــدن يك پرونده تخلف بزرگ ديگر در فوتبال ايران  چند روزي از رو ش
مي گذرد و در حالي كه پاي دو وزارتخانه ورزش و جوانان و تعاون، كار و 
رفاه اجتماعي در اين ماجرا گير است، رئيس فراكسيون ورزش مجلس 
شوراي اسلامي در گفت وگو با رسانه ملي با ادبياتي عجيب، به جاي آنكه 
از تضييع حق مردم دفاع كند، طلبكارانه زمين و زمان را به هم دوخت 

تا اشاره اي به اين تخلف نكند!
ــهيلات قرض الحسنه از سوي صندوق  پرداخت 22 ميليارد تومان تس
ــپوليس، آن هم براي تسويه حساب با  كارآفريني اميد به باشگاه پرس
گابريل كالدرون از نظر بعضي مديران گويا نه تنها تخلف و دست كردن 
ــود، بلكه از آنها دفاع هم مي كنند.  بعد  در جيب ملت محسوب نمي ش
ــبت به اين تخلف بزرگ واكنش نشان دادند،  ــي ها نس از آنكه مجلس
ــيون ورزش به جاي  ــوان رئيس فراكس محمدمهدي فروردين به عن
اينكه موضعي شفاف، صريح و در جهت دفاع از حقوق مردم بگيرد در 
گفت وگو با رسانه ها خود را نسبت به اين موضوع بي اطلاع خواند و تنها 
گفت وگويي كوتاه با شبكه خبر تلويزيون داشت: «پرسپوليس به اندازه 
كافي پول دارد، اما به خاطر ديپلماسي ضعيف نتوانسته ايم طلبمان را از 
 اي اف سي بگيريم. اگر فدراسيون مديريتي كارآمد داشت از جيب مردم 
پول برنمي داشت و از سازمان برنامه و بودجه پول نمي گرفت. بازيكنان 
ــب گلايه دارند. حالا گير داده ايم به  ــتن لباس مناس تيم ملي از نداش
پرسپوليس كه چرا از صندوق كارآفريني پول برداشته و اصلاً در مورد 
اين مسئله بحثي نداريم! اگر ديپلماسي قوي داشتيم پرسپوليس محتاج 

صندوق كارآفريني نمى شد.»
همه اين توجيهات را يكي از نمايندگان به زبان آورده، نماينده اي كه 
بايد حامي مردم و به ويژه اقشار محروم و آسيب پذير باشد، اما واكاوي 
دست درازي دوباره فوتبالي ها به بيت المال را «گير دادن» مي خواند و با 
مطرح كردن مباحث غيرمرتبط از مسئوليتي كه پذيرفته، شانه خالي 
ــيون  مي كند. از اين رو يادآوري چند نكته مهم به آقاي رئيس فراكس

ورزش ضرورت دارد. 
ــاع از حق آنها به  ــدگان با رأي مردم براي دف نكته اول اينكه همه نماين
بهارستان رسيده اند و حقوق ملت و منافع كشور بايد اولويت شان باشد. دوم 
اينكه، سوءمديريت ها در ساير بخش هاي جامعه نيز به وفور يافت مي شود 
ــار كم برخوردار  ــران، محرومان و اقش و هموطنان علي الخصوص كارگ
بيشترين ضرر را بابت مسائل اينچنينى متحمل شده اند، ولي هيچ يك از 
آنها دست درازي به بيت المال را حق خود نمي دانند. پس نمي توان به بهانه 
عدم وصول مطالباتمان از نهادهاي بين المللي به پول مردم و صندوقي كه 
بودجه اش بايد صرف اشتغالزايي مناطق محروم شود دست درازي كرد و 
اين كار را حق مسلم خود دانست. نكته آخر هم كاهش روحيه مطالبه گري 
در بين برخي نمايندگان مجلس است. آقاي نماينده موظف است از دو 
وزارتخانه متبوع نسبت به حاشيه ايجاد شده توضيح بخواهد و تا زماني كه 

متخلفان به دستگاه قضا معرفي نشده اند آرام ننشيند. 
مطرح شدن چنين اظهاراتي، آن هم از طرف يكي از بهارستان نشينان 
جاي بسي تأسف و تأمل دارد. هنوز ماجراي كمك شستا به فدراسيون 
ــور به توقيف  ــان نرفته كه چط ــب ويلموتس يادم ــراي پرداخت طل ب
ــببان آن ماجرا اما آزادند و تكليف  ساختمان فدراسيون انجاميد. مس
ــت. اميدواريم بحث اختصاص  ــان نيز مشخص نيس پرونده پرابهام ش
ــهيلات صندوق كارآفريني به طلب كالدرون به سرنوشت شستا و  تس
فدراسيون دچار نشود. انتظار مي رود حداقل ساير نمايندگان كه خود را 
حامي محرومان مي دانند در مقابل اين جريان ها ايستادگي كنند و بيش 

از اين اجازه تخلف و هدر دادن بيت المال در فوتبال را ندهند.


